
Hej Bengt mfl!  

Ursäkta sent svar, tack för ditt/ert brev. Jag har delgett nämnden brevet och jag har ett 
uppdrag att redovisa för nämnden under hösten hur vårt förslag ser ut för framtiden för Jussi 
Björling-museet. Era frågor är alla relevanta och kommer vara en del i underlaget hur vi skall 
arbeta framöver med Jussi Björlings arv i Borlänge. Målbilden just nu är att vi under kvartal 
två, 2021, skall ha ett nytt koncept för Jussi i lokalerna där vårt stadsbibliotek ligger. Jag och 
vi som arbetar med uppdraget kommer att återkoppla till er under hösten för vidare 
diskussion och givetvis kunna svara på era frågeställningar.  

Med vänlig hälsning  

Patric Hammar 
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